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Program 

 
Fredag 26. mai   
 
18:00 – 21:00 NBTF Styremøte   
   
Lørdag 27. mai 
 
11:00 – 11:30 Åpning av tinget ved President Christian Ibenfeldt 
11:30 – 11:45 Hilsninger til tinget fra Elisabeth Faret NIF  
11:45 – 12:00 Godkjenne saksliste og forretningsorden 
                          Valg av dirigenter, sekretærer, desisorer og redaksjonskomité 
                          Godkjenne fremmøtte representanter 
12:00 – 13:30 Behandle årsberetninger og regnskap for 2021 og 2022 
13:30 – 14:30  Lunsj 
14:30 – 15:00 Behandle innkomne forslag  
15:00 – 15:15  Vedta klubbenes årskontingent til forbundet 
15:15 – 15:30  Kaffepause 
15:30 – 16:00  EM veteraner – status 
16:00 – 18:30 Tema «En organisasjon for fremtiden»  
  A. Stupa - Nytt turneringssystem, nytt serie og nytt ranking system. 

B. Bærekraft/samfunn/helse - tanker for fremtiden. Info «Spill for livet»     
C. Struktur av våre turneringer, seriespill og eventuelle endringer. 
     Internasjonale turneringer/mesterskap i Norge.                                   

19:30 – 20:00 Mottakelse/mimring 
20:00 – 22:00 NBTFs tingmiddag  

NBTFs jubileumsbok lanseres 
Tildelinger av utmerkelser 

 
Søndag 28. mai 
 
10:00 – 11:45 Tema «En organisasjon for fremtiden»  

D. Dagens toppidrettsmodell og endringer internasjonalt.  
11:45 – 12:00  Kaffepause 
12:00 – 13:00  Langtidsplan og budsjett 2023 – 2025  
13:00 – 14:00  Lunsj 

14:00 – 15:30 Valg 
15:30 – 15:45  Bestemme sted og tid for neste ting 
15:45 – 16:00  Tinget avsluttes med presidentens fremtidsappell 
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Presidentens åpningstale 

 

President Christian Ibenfeldt ønsket alle velkommen til NBTF’s 52. ordinære ting. 
 

• Mye å være fornøyd med 

• Men også utfordringer: når deler av familien vår , uansett hvem det er, ikke føler at de blir 
behandlet likt, at de er i veien og er en byrde, må vi sammen ta tak 

• Medlemstall på vei opp igjen -flere rekorder : deltagere og kamper i turneringer / serie + 
lisenser 

• 1 million post 3-midler til klubbene 

• Ny sektor : bærekraft , helse , samfunn  

• Gode sportslige resultat ; Borgar , Aida, junior 

• Flere anlegg 

• Økt synlighet ; Amedia , NM veka, ny hjemmeside med 1 mill treff -Stupa - nye muligheter  
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Hilsen fra NIF-styret Elisabeth Faret og Zaineb El-Samarai  
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Saksliste 

 
Sak 1  Godkjenne de fremmøtte representanter 
Sak 2  Godkjenne innkalling, saklisten og forretningsorden 
Sak 3  Valg av   
  2 dirigenter 
  2 sekretærer  
  Redaksjonskomité bestående av 3 medlemmer 
  2 desisorer, representanter til å undertegne protokollen   
Sak 4  Behandle forbundets årsberetning 2021 og 2022 
Sak 5  Behandle forbundets årsregnskap for 2021 og 2022 
Sak 6  Behandle innkomne lovforslag  
Sak 7  Fastsette klubbenes årskontingent til forbundet 
Sak 8  Behandle Langtidsbudsjett 2023 - 2025 
Sak 9  Valg 
Sak 10  Bestemme sted og tid for neste ting 

 
 
 

Vedtak: Sakslisten enstemmig godkjent  
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Sak 1 Godkjenning av tingrepresentanter 

 
 

 

 NBTF STYRE  

1 Christian Ibenfeldt NBTF 

2 Birgitte Seierstad NBTF 

3 Marianne Troppen NBTF 

4 Tor Anders Rasmussen NBTF 

5 Liv Sæther NBTF 

 REGIONER  

6 Trond-Ivar Andreassen Region Midt 

7 Claus Tjelle Region Øst 

8 Andreas Bangsund Region Øst 

9 Camilla Qinghua Yu Henriksen Region Øst 

10 Jonny Ternlind Region Nord 

11 Ane Handegård Region Nord 

12 Konrad Sierputowski Region Sør 

13 Odd Monsen Region Vest 

 KLUBBER   
14 Tone Holm Fjell-Kam 

15 Hans Erik Johansson Fjell-Kam 

16 Kevin Johansen Bodø BTK  

17 Olof Gøtestam Jevnaker BTK 

18 Øivind Eriksen Ham-Kam  

19 Gro Laila Bye Notodden BTK 

20 Rune Olsen Skien BTK 

21 Ken Vidar Johansen Sandefjord TIF 

22 Jan Thomas Bratteng Larvik BTK 

23 Thomas Sæthre Bergen HIL 

24 Jan-Egil Hauge-Johansen 
Gyllenstjärna 

Halden BTK 

25 Olav Haraldseid Fornebu BTK 

26 Mikael Mortensen Fornebu BTK 

27 Benedicte Poulsen Fornebu BTK 

28 Haagen Viken Grini Trondheim BTK 

29 Joe Amundsen Harestua BTK 

30 Håvard Markhus Hardanger BTK 

31 Margo Olavsen B-72 

32 Mary Jean Fuentes Sarpsborg BTK 

33 Andreas Johanssen Fokus BTK 

34 Egil Hauge Hvam IL 

35 Nasser Babri Sarpsborg BTK 
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36 Kjetil Christoffersen Drammen BTK 

  

 NBTF UTEN STEMMERETT 

37 Bengt Paulsen NBTF Generalsekretær 

38 Marte Grutle Aasebø NBTF Administrasjon 

39 Ghassan Chaer NBTF Administrasjon 

40 Gundars Rusis NBTF Administrasjon 

41 Andreas Berggren NBTF Kontrollkomiteen 

42 Rune Johansen NBTF Dommerkomiteen 

43 Svenn-Erik Nordby Æresmedlem 

 NIF  

44 Elisabeth Faret NIF 

 OBSERVATØRER   

45 Frank Martiniussen Sandefjord TIF 

46 Ketil Nordgård Fokus BTK 

Vedtak: Representantene ble godkjent mot 2 stemmer 

Følgende hadde ordet, 13, 25, 13  
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Sak 2 Godkjenning av tingets forretningsorden 

 
 

Tingets forretningsorden: 
 
1. Tinget ledes av de valgte dirigenter. Disse ordner seg imellom ledelsen av møtet. 

Protokollen føres av de valgte sekretærer som selv fordeler arbeidet. 
 
2. Ingen representant må gis rett til ordet mer enn 3 ganger i samme sak.  
 Taletiden settes til 5 min. første gang og 3 min. 2. og 3. gang. Representanter 

som forlanger ordet til forretningsorden, har 1 min. taletid. 
 
3. Alle forslag må leveres skriftlig til dirigentene og må være undertegnet av 

forslagstilleren. Tidligere forslag kan ikke trekkes tilbake og nye forslag kan ikke 
settes frem etter at strek er satt, eller etter at saken er tatt opp til votering. 
Forslag kan bare fremmes i saker som står på dagsorden. 

 
4. Dirigentene kan foreslå forkortet taletid og strek for de inntegnede talere. 
 
5. Forslag til kandidater skal være dirigent i hende senest en -1- time før valg. 
 
6. Forslag og vedtak føres inn i protokollen, med angitte stemmer for og mot. 
 
 
 
Velge tellekorps – Marte og Ghassan – enstemmig valgt  

 
Informasjon om valg og underkjenning  
 

Følgende hadde ordet: 30  

 

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
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Sak 3. Valg av tingets administrasjon 

 

Styrets forslag til dirigenter: 
 
Kevin Johansen og Egil Hauge 
 
Styrets forslag til sekretærer: 
 

Marte Grutle Aasebø og Gundars Rusis 
 
Styrets forslag til redaksjonskomite: 
 
Andreas Bangsund, Hans Erik Johansson og Camilla Qinghua Yu Henriksen 
 
Styrets forslag til å underskrive protokollen  
 
Rune Olsen og Ane Handegård  
 
 
 

Vedtak: Styrets forslag til tingets” administrasjon” ble enstemmig vedtatt 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

  



 
 

11 
 

Sak 4 Behandle årsberetning 2021-2022 

 

1.1  STYRET, TINGVALGTE, KOMITEER OG UTVALG                          

 

1.2  STYREOPPNEVNTE KOMITEER OG UTVALG                         

  

1.3  NBTFs ADMINISTRASJON                         

 

1.4  NBTFs TRENERE                         

 

2.0  STYRETS BERETNINGER                         

 

2.1  BERETNINGER FRA TINGOPPNEVNTE UTVALG                        

 

2.2  SEKTOR ORGANISASJON                   

 

2.3  SEKTOR TOPPIDRETT               

 

2.4  SEKTOR BREDDE- OG REKRUTTERING                      

 

2.5  SEKTOR ARRANGEMENT               

 

2.6  SEKTOR MARKED              

 

2.7  SEKTOR MEDIA               

 

3.0 BERETNING STATUS- OG RESULTATRAPPORT 

 

3.1 ORGANISASJON               

 

3.2 TOPPIDRETT               

 

3.3 BREDDEIDRETT               

 

3.4 TONE FOLKESON MINNEFOND               

 

3.5 ÅRETS BREDDEKLUBB               

 

Følgende hadde ordet:  
30 ,4, 30, 1, 30 

 

Kommentar: Noe diskusjon rundt utbredelsen av flere klubber, sosiale medier, 
stigaliga og  
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Vedtak: Årsberetning 2021/2022 enstemmig godkjent 
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Sak 5 Behandle forbundets årsregnskap for 2021-2022 
 

 

ÅRSREGNSKAP OG STYRETS BERETNING 2021 

 

REVISJONSBERETNING 2021 
 

KONTROLL KOMITEENS BERETNING 2021 

 

ÅRSREGNSKAP OG STYRETS BERETNING 2022 

 

REVISJONSBERETNING 2022 
 

KONTROLL KOMITEENS BERETNING 2022 

   

Årsregnskapene for 2021 og 2022 ble gjennomgått etter godkjenning av 
årsberetningen 

 
Forslag fra 25 Olav Haraldseid, styret får fullmakt til å aktivt forvalte egenkapital på 
inntil 5 millioner av egenkapitalen (beholdning i banken). Styret holder klubbene 
oppdatert. 
 
Følgende hadde ordet:, Investere egenkapital: 25, 13, 37, 1, 16 
 
 

Vedtatt mot 1 stemme (styret holder klubbene oppdatert) 

 
 

Vedtak: Årsregnskapene for 2021 og 2022 ble enstemmig godkjent 

 

 

Rettelser Årsberetning 
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Sak 6 Innkomne forslag 

 
 

 

Behandling av innkomne saker 

I henhold til NBTFs lov § 7-1 og § 7-2, vedtas endringer i NBTFs Konkurransereglement 
og Representasjonsreglement, av NBTFs styre. Forslag av stor prinsipiell betydning kan 
overføres Tinget dersom NBTFs styre vedtar det, eller dersom minst to regioner skriftlig 
krever det innen høringsfristen. 
 
Det har ikke kommet inn noen lovsaker til behandling på Tinget. 
 
Styret fremmer følgende innkomne forslag: Endringer i Representasjons-/ 
Konkurransereglementet for Tinget. Forslag 3/26 og forslag19/26. 
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Forslag 3/26 
Forslagsstiller: Stord BTK og Bergen PIL 

Ny klasse under Senior NM; Para Åpen lag 
 

Ønsker å endre: 2.11.2.1 NM for seniorer (Og som ein konsekvens 2.11.4.2) 
 
Eksisterende tekst i dagens regel: 
2.11.2.1 NM for seniorer 
Det konkurreres om mesterskapstitler i klassene Herrer single, Damer single, Herrer double, Damer 
double, Mixed double, Herrer lag, Damer lag, Herrer sittende single, Damer sittende single, Herrer 
stående single, Damer stående single, Åpen Para double klasse og Åpen single Para klasse. Ved færre 
enn to deltakere/par kan klassene slåes sammen. 
Innlagte klasser er Herrer B single og Herrer B double. 
For en spiller er det kun tillatt å delta i en singleklasse og to doubleklasser, derav mixed double. 
Spillere som deltar i Para klasser, kan totalt delta i tre singleklasser og to doubleklasser. Hvorav Open 
Para klasse går på fredag og mixed double er en av to doubleklasser. 
 
Forslag til ny tekst: 
2.11.2.1 NM for seniorer 
Det konkurreres om mesterskapstitler i klassene Herrer single, Damer single, Herrer double, Damer 
double, Mixed double, Herrer lag, Damer lag, Para Åpen lag, Herrer sittende single, Damer sittende 
single, Herrer stående single, Damer stående single, Åpen Para double klasse og Åpen single Para 
klasse. Ved færre enn to deltakere/par kan klassene slåes sammen. 
Innlagte klasser er Herrer B single og Herrer B double. 
For en spiller er det kun tillatt å delta i en singleklasse og to doubleklasser, derav mixed double. 
Spillere som deltar i Para klasser, kan totalt delta i to singleklasser og to doubleklasser der mixed double 
er en av to doubleklasser. 
 
Begrunnelse for forslaget: 
Med fokus rundt likestilling i idretten er det på sin plass at det også arrangeres eigen lagklasse for Para-
spelarane. Klassen arrangeres fredag, samen med andre lagklasser. Deltar ein i Para Åpen lag så kan 
ein ikkje delta i Herrer/Damer Lag. 
Det er mange aktive funksjonshemma spelarar så den klasse bør koma inn.  Det er reine klubblag som 
kan stilla, men klubbane kan sjølvsagt stilla med fleire lag.  
Ny klasse er funksjonshemma lagklasse med 2-manns lag som i damer lag, som konsekvens må ein 
også fjerne muligheten for å delta i nokre av dei funksjonsfriske klassane. 
 
NB ! Dersom forslag om Para lag går gjennom må 2.11.4.2 oppdateres med ny klasse. 
 
Svar på høring  

  
Styret ønsker at saken utredes videre, og sendes over til tinget 

Forslaget støttes av lovkomiteen 

 

  
 

 

 

Følgende hadde ordet:  
9, 23, 5, 30, 23, 13, 25   

Vedtak:  
Innføre para lag  
Beholde 3 singelklasser  
Enstemmig vedtatt med de endringene som er bestemt i forslaget med å beholde 3 singelklasser  
Lovkomiteen gis fullmakt til å utforme ordlyden 
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Forslag 19/26 
Forslagsstiller: Dommerkomitéen 
§ 2.11 Norgesmesterskap (NM) 
Gjelder 2.11.2.1 NM for seniorer 

 
Eksisterende tekst:  

- 2.11.2.1.NM for seniorer. For en spiller er det kun tillatt å delta i en singleklasse og to 
doubleklasser, derav mixed double. 
Spillere som deltar i Para klasser, kan totalt delta i tre singleklasser og to doubleklasser. Hvorav 
Open Para klasse går på fredag og mixed double er en av to doubleklasser. 

 
Forslag til ny tekst: 

…. Spillere som deltar i Paraklasser kan totalt delta i to singleklasser, herav minst én 
paraklasse, og to doubleklasser. Hvorav Open Para klasse går på fredag og mixed double er en 
av to doubleklasser. 

 
Begrunnelse:  

- På grunn av arrangementstekniske og konkurransemessige forhold, må alle spillere velge hvilken 
NM-klasse de vil stille i, men én og bare én. Dette bør gjelde alle spillere. Så kan det sies at 
paraspillere må få mulighet til å spille også i en klasse for funksjonsfriske. Men mulig spill i tre 
klasser er arrangementsteknisk svært komplisert og er også en form for «omvendt 
diskriminering». Man tillater noe som ikke gjelder de andre fordi «det er synd på dem».  
I veteran er det en begrensning til én singleklasse, uavhengig av klassetilhørighet – men hvor 
man som regel tillater én paraklasse og én funksjonsfrisk klasse. 

 
Svar på høring  
 

Styret ønsker at saken utredes videre, og sendes over til tinget 

Forslaget støttes av lovkomiteen 

 

 

 
 

 

 
 
 
Søndag 28.05  
 
Vedtatt motstridene sak 3/26 19/26  
 
Forslag: styret får fullmakt diskuterer de ulike arrangementstekniske konsekvensene det vil ha og 
vurderer om det bør være 2 eller 3 singelklasser 
  

  

Følgende hadde ordet: 16, 1,   

Vedtak: Enstemmig vedtatt  

Vedtak: enstemmig vedtatt 
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Forslag vet NM  
 
 
Tilbakevirkende kraft så de på Stord ble norgesmestre  
 
Følende hadde ordet: 25, 13,  
 
Vedtak: Vedtatt mot 1 stemme   
 
 
 
Forslag veteran komiteen 
 
Veterankomiteen 
 
Slå sammen klasser. Under fire spillere slås sammen med under. Under fire spillere i 35 slås sammen 
med klassene over.  
 
 
Forslag lovkomiteen 
 
Mesterskapsklasser i veteran med 2 deltagere (som i para)  
 
 
Følgende hadde ordet: 13, 16, 13, 16, 30, 13, 16  
 

 
  
 
  

Vedtak: Veterankomiteens forslag ble vedtatt 
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Forslag fra B72 ved Maria Horgen om puljespill i dameklassen og plassering av arrangement.  
 
Forslag B72:   
Sette ned en gruppe som kan utarbeide et pilotprosjekt for NM for de neste sesongene, særlig med tanke 
på dameklassene. Fullmakt til styret til å vedta et prøveprosjekt uten å gå gjennom 
konkurransereglementet.  
 

Følgende har uttalt seg:  
 
 
  Vedtak: Enstemmig vedtatt  
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Sak 7 Fastsettelse av årskontingent 

 

Styrets forslag til årskontingent for alle klubber i perioden 2022 - 2023 

 
Forslag 
Styret forslag er at nåværende årskontingent opprettholdes- uten endringer. 
 
Nåværende årskontingent er: 
Årskontingenten opprettholdes, uforandret på Kr.1000,- for klubber med færre enn 50 
medlemmer og kr 2000,- for klubber med 50, eller flere medlemmer  
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
  

Følgende hadde ordet: ingen 
 
Vedtak: Enstemmig vedtatt  
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Tema og diskusjon  

 
Status Anlegg Johnny Ternlind 
 
Status veteran EM - Presentert av Bengt Paulsen 

 
En Organisasjon for fremtida  

a. Stupa 
b. Bærekraft/samfunn/helse 
c. Struktur av våre turneringer  

d.  Dagens toppidrettsmodell og endringer internasjonalt  
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Sak 8. Langtidsbudsjett 2024-2025 

 
 
 

Langtidsplan og langtidsbudsjett 2024-2025 
- med kommentarer til Langtidsbudsjettet 

 
Innledning 
Forbundet har fortsatt en god økonomi, men må likevel være forberedt på hardere 
prioriteringer. Det meste av tilskuddene er imidlertid øremerket til spesielle formål 
(bredde, topp, para) og vi står altså ikke fritt til å benytte midlene slik noen kanskje 
skulle ønske. I våre prioriteringer er det viktig å tenke resultater og hva som kan gi oss 
bedre rammevilkår på kort og lang sikt. I den fremlagte skisse til Langtidsbudsjett har vi 
kun lagt rammene for den enkelte sektor fordi det i stor grad er sektorene selv som 
prioriterer satsingsområder innenfor sin sektor basert på vedtatte strategi- og 
tiltaksplaner. Tinget vil imidlertid kunne komme med signaler og vedtak som gir det nye 
styret føringer for prioriteringene. 
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SEKTOR FINANS - Inntekter 
 

1. Tilskudd fra NIF Post 2 
Denne summen består av overføringer fra NIF som rammetilskudd, og 
integreringsmidler. Dette er å anse som et rammetilskudd til sentral drift og aktivitet. 
Det har skjedd en økning i støtte til funksjonshemmede (para) som utgjør en 
øremerket del av denne rammen. Dersom vi ikke øker antallet aktive medlemmer 
og/eller klubber må vi regne med at dette tilskuddet i årene fremover ikke vil øke.  
 

2. Tilskudd fra NIF Post 3 
Siden 2003 har departementet øremerket midler til barn- ungdom og bredde under 
”Post 3” i spillemiddeltildelingen til NIF. Modellen som NIF tildeler midlene basert på 
medlemstall, vekst i medlemstall, antall kompetansetiltak, kurs/klubbmøter og 
verdispørsmål. Dersom vi ikke øker antallet aktive medlemmer og/eller klubber må 
vi regne med at dette tilskuddet i årene fremover ikke vil øke. Når det gjelder 
verdiarbeid og antall trener og dommerkurs er vi i rute. Der vi ikke får full uttelling er 
på lederkurs og lederutvikling, samt at vi må bli tydeligere i vår informasjon til 
klubbene, så de følger opp vedtatte retningslinjer/regler, når gjelder trenerattest, 
politiattest og barneidrettsansvarlig. 
 
Vi har fått tildelt 1 480000,- fra Sparebankstiftelsen til et prosjekt som går på 
utvikling av unge trenere, jente/dame trenere og til å lage en digital utviklingstrapp.  
 
Vi har også fått 1 000 000,- til prosjektet «spill for livet»  
 

3. Tilskudd fra NIF/Olympiatoppen Post 4 
 Tilskudd fra NIF på denne posten har vært stabilt de siste årene. Tilskuddene vi har 
oppnådd tilfaller para, basert på internasjonale resultater. Støtten vil fortsette om 
våre «beste» utøvere fortsetter sin satsning 
 
Vi er et av flere særforbund som også har mottatt tilskudd fra OLT til et  
talentutviklingsprosjekt som startet i 2023, dette er et prosjekt som støtter Para og 
funksjonsfriske utøvere. Tilskudd er på 300 000,- pr år. 
 
Vi er et av 10 sommerforbund som har kommet med i Summit Paris 24. Et prosjekt 
som går på å optimalisere satsingen frem til Paris. Vi har fått tildelt 500 000,- for 
2023. Vi er med på Para siden. 
 

  
4.   Inntekter fra egen organisasjon  

Dette er i hovedsak klubbenes årskontingent, serieavgifter og spillerlisensen. Her er 
kun små endringer de siste årene og dersom Ting/NBTFs styre ikke vedtar å endre 
disse så vil inntektsgrunnlaget her de neste årene forbli tilnærmet uendret. 
Sammenlignet med andre idretter er inntektene til NBTF fra medlemmer og 
underliggende ledd svært lav. Samtidig har det vært en utvikling de siste årene der 
det er gitt økte inntekter til klubbene gjennom prosjekter der klubbene kan søke 
direkte om midler. LAM og Grasrotandelen har også økt de seneste årene. Dette er 
midler som også finansieres av spillemidlene. En vurdering vi som organisasjon må 
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gjøre er hvorvidt vi skal øke inntektene fra underliggende ledd, eller legge større 
ansvar for enkelte prosjekter over på klubber/regioner. 
 
Vi vil også rose klubbene for gode søknader, som har gitt flere klubber store 
inntekter. 

5.  Bingo og lotterier 
 Vi har i flere år hatt bingo, noe vi har klart å opprettholde. Fra mars 2020 ble det 

stopp på nesten all Bingo virksomhet grunnet Covid-19. Dette medførte ingen 
inntekter fra Bingo frem til 1. oktober 2021. Bingo som vi var med på , ble nedlagt i 
2022. Vi har tegnet avtale med en ny bingo entreprenør fra 2023. Dette vil 
forhåpentligvis gi oss inntekter i årene fremover. 

 
Vi burde ha et større potensial på lotterier, men det er avhengig av om klubbene 
selv ønsker å selge lodd, der de sitter igjen med 50%. 

 
6. Momskompensasjon 

Dette er en kompensasjonsordning gjennom NIF som baserer seg på rapportert 
omsetning. Hvordan tildelingen vil se ut fremover er meget usikker. EM på 
hjemmebane vil være med å øke omsettingen, noe som vil gi en større 
kompensasjon, men dette slår ikke ut før i 2024.  

 
7. Kommersielle inntekter 

Dette er hovedsakelig sponsorinntekter og diverse salg. 
Pr dato har vi samarbeidsavtaler med STIGA, Thon Hotels, A. media, Cara, 
Idrettsbutikken, VT profilering og TTEX, som gir oss det budsjetterte beløp. Det er 
en kontinuerlig prosess der vi jobber med nye avtaler. 
Vi hadde i flere år en avtale med Norsk tipping, men denne opphørte dessverre i 
2022.  

 
8. Finans- og renteinntekter 

Innskuddsrenten har økt og inntektene er høyere enn på flere år. Styret vedtok i 
2022 å skifte til Sparebank1, vi vil med dette følge NIF og være en del av NIFs 
konsernkonto. Dette vil gi oss en høyere rente på vårt innskudd. 

 
9. Media-/hjemmeside 

Vi har pr i dag minimale inntekter på vår hjemmeside. 
 

10. Arrangements inntekter 
EM veteraner vil arrangeres i 2023. På grunn av mindre deltagelse enn forventet, er 
det usikkert på hvordan dette vil slå ut økonomi. Målsettingen er å sitte igjen med et 
lite overskudd. Det vil bli solgt utsyr etter EM, salget vil være med på å bedre 
resultatet.  

 

SEKTOR FINANS - utgifter 
 
11. Toppidrett 

Tilskuddene fra OLT er i sin helhet øremerkede midler til para. Unntatt er støtten til 
Talentutviklingsprosjektet. Det er naturlig vis en stor utfordring å kunne opprettholde 
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et noenlunde nivå på toppidrettssatsningen når vi ikke mottar noe offentlige midler 
til dette formål, ut over det som er mulig å bruke fra Post 2 og fra våre frie midler. 
 

12. Bredde – rekruttering 
I Langtidsbudsjettet til NIF legges det opp til en økning i tilskuddene, hvordan dette 
vil slå ut for oss er meget usikkert. All utdanning av trenere, dommere og ledere 
ligger under sektor bredde. Vi mottar både VO-midler og Post 3 midler for 
gjennomførte kompetansetiltak.  
 
NBTF styre ønsker å støtte opp under en bredere satsing på klubbnivå. I 2023 blir 
det tildelt ca. 650 000, direkte ut til klubbene. Det vil gjøres en evaluering på om 
dette gir økte medlemmer, og mer aktivitet i klubbene. Bruk av post 3 midler i årene 
fremover vil vurderes etter evalueringen. 

 
13. Organisasjon 
   Her er det bare lagt opp til justeringer iht pris- og kostnadsutvikling.  
 
14. Arrangement 
      Det er inngått en avtale med Stupa, dette går på innføring av nytt turneringsystem, 

seriesystem og ranking system. Dette vil medføre lisensutgifter i årene fremover. Et  
 engangsbeløp på ca. 500 000,- betalt i 2023. Stupa vil bli et eget tema på Tinget. 
 
15. Resultat 

Budsjettet viser et budsjett i balanse for alle årene 2024 -2025. Tinget bør også gi 
sitt signal om hvilke forventninger man skal ha til balansen i de fremtidige 
budsjetter. 

 
15. Egenkapital 

Forbundets egenkapital er positiv og god. Ved å legge opp til fremtidige underskudd 
vil det naturlig vis påvirke egenkapitalen og samtidig redusere renteinntektene, som 
fortsatt er en viktig inntektskilde. I balansen ligger vår leilighet i Stavangergata i Oslo 
bokført med anskaffelsesverdi og ikke markedsverdi, som i dag er vesentlig mye 
høyere. Eventuelt overskudd fra EM veteran 2023, føres til egenkapitalen.  
 
 
 

Følgende hadde ordet, 30, 30, 25, 15, 1  
 

Vedtak: Enstemmig vedtatt 
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Sak 9 Valg 

 

Valgkomiteens innstilling til NBTFs styre 2023-2025 

 
Valgkomiteen har dessverre ikke greid å legge frem sin innstilling, innen tingdokumentet ble 

sendt ut. 

 

Dokumentet vil offentliggjøres, så snart valgkomiteen har sin innstilling klar. 

 

Valgkomiteen har bestått av følgende personer: 

 

Leder: Øivind Eriksen Ham-Kam, Sveberg IL  

 

Medlem: Anne Wiik Nilsen, Fokus BTK - Trukket seg i løpet av perioden 

 

Medlem: Ane Handegård Bodø BTK 

 

Medlem: Eivind Thomassen Trondheim BTK – Trukket seg i løpet av perioden 

 

Valgkomiteen har forsøkt å finne den rette balansen mellom kontinuitet og nye krefter utenfra.  

Innenfor rammene av styrets kompetansebehov har vi lagt vekt på at styret skal reflektere 

likestilling og mangfold. Kandidatene har ulik bakgrunn og ulik kompetanse. I jakten på nye 

kandidater, og vurderingen av kandidater har vi også tilstrebet å få en god geografisk spredning i 

Bordtennis Norge. Valgkomiteen har også vektlagt mulighetene for godt samarbeidsklima ved 

valg av kandidater. 

 

Et flertall av medlemmene det sittende styret har stilt til gjenvalg, og valgkomitéen har dessuten 

fått inn nominasjoner og tips som har vært nyttige i vårt arbeid.  

Vi takker for alle nominasjoner og andre innspill som har kommet inn.  
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Lovkomiteens innspill til valgkomiteens innstilling til nytt styre i NBTF 
 
Lovkomiteen har fått forelagt valgkomiteens innstilling til nytt styre i Norges Bordtennisforbund for 
perioden 2023-2025. 
 
Lovkomiteen påpeker at innstillingen fra valgkomiteen er i strid med § 2-4 i NIFs lov om kjønnsbalanse i 
styret. Norges Bordtennisforbund har til tross for ei overvekt av mannlige medlemmer i hele forbundets 
virketid alltid oppfylt Norges Idrettsforbunds krav om likestilling og kjønnsbalanse. Lovkomiteen ser det 
som svært uheldig hvis NBTF i 2023 for første gang velger å bryte denne viktige tradisjonen. 
 
Lovkomiteen vil påpeke at det er skadelig for NBTFs omdømme om vi ikke opprettholder likestilling i vårt 
øverste organ etter Tinget, men at vi også kan risikere å bli pålagt ekstraordinært ting om NIF eventuelt 
ikke skulle godkjenne en eventuell dispensasjonssøknad om å fravike kjønnsbalansen i styret, med de 
utgifter dette vil påføre NBTF. 
 
NIFs juridiske veileder til § 2-4 i NIFs lov påpeker at det skal svært mye til for å få innvilget dispensasjon 
fra § 2-4 for faste styremedlemmer i særforbund, jfr. NIFs lovutvalgs vedtak 16/12 og Idrettstingets 
skjerpelse av likestillingskravet på Tinget i 2021. 
 
På bakgrunn av det overnevnte har Lovkomiteen i NBTF gjort følgende vedtak: 
 
Valgkomiteen i NBTF sin innstilling for nytt styre for 2023-2025 oppfyller ikke Norges Idrettsforbunds krav 
om likestilling og kjønnsbalanse etter § 2-4. 
 
Innstilling på president og visepresident opprettholdes og godkjennes av Lovkomiteen. Det samme gjør 
innstillingen på det kvinnelige styremedlemmet, ungdomsrepresentanten i styret og på det kvinnelige 
varamedlemmet. Tor Anders Rasmussen har i e-post 20.5.2023 påpekt at han ikke har akseptert å bli 
nominert som varamedlem, slik valgkomiteen har innstilt han som. Derfor underkjennes også innstillingen 
på han. 
 
Valgkomiteens innstilling på øvrige mannlige styremedlemmer (utenom ungdomsrepresentanten) 
underkjennes og må tas ut av valgkomiteens innstilling. Her blir det Tingets oppgave å foreslå kandidater 
som oppfyller NIFs lov § 2-4. 
 
Lovkomiteen i NBTF påpeker at det skal være 40 prosent av det underrepresenterte kjønn i styret, altså 
tre personer i styret av det underrepresenterte kjønn. 
 
Det må også velges minst en vara av det kjønnet som har tre faste medlemmer i styret, slik at hvis ett 
styremedlem av det underrepresenterte kjønn trekker seg i perioden, tar varamedlemmet av samme 
kjønn over plassen, jfr. NIFs veileder til § 2.4 i NIFs lov. 
 
Lovkomiteen godkjenner derfor denne delen av valgkomiteens innstilling: 
 
President: Christian Ibenfeldt 
Visepresident: Anne Haug 
 
Styremedlem: Birgitte Seierstad 
Styremedlem: Victor Sundve Hellevik (ungdomsrepresentant) 
 
Varamedlem: Margo Olavesen 
 
Den øvrige delen av innstillingen til nytt styre underkjennes av Lovkomiteen og Tinget må komme opp 
med forslag. Av disse skal det velges tre personer av det underrepresenterte kjønn til styrets faste 
medlemmer. Dette inkluderer presidentskapet. En person skal være under 26 år. 
 
 
Bodø, 21. mai, 2023 
Med hilsen: 
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Kevin Johansen 
leder Lovkomiteen i NBTF 
 

FORBUNDSSTYRET 
 
 
Valg av styre:  

 
President Christian Ibenfeldt 
Vise Anne Haug  
 
Styremedlemmer  
Birgitte Seierstad  
Dina Høgås Leivseth   
Victor Sundve Hellevik 
Egil Hauge 
Tor Anders Rasmussen  
(Anders Hovden) 
 
Vara  
Birgitte Flor Wilhelmsen 
Thomas Sæthre  
 

Følgende hadde ordet: 4, 13, 34,  
 

President: Christian Ibenfeldt ble valgt ved akklamasjon og uten motkandidat 
Visepresident: Anne Haug ble valgt ved akklamasjon og uten motkandidat 

 

STYREMEDLEMMENE med antall stemmer:  
Birgitte Seierstad 29 
Dina Høgås Leivseth 29   
Victor Sundve Hellevik 22 
Egil Hauge 19 
Tor Anders Rasmussen 28  
Anders Hovden 18 
 

 

VARAMEDLEMMENE: Ble valgt ved akklamasjon og uten motkandidater 

 
 
 
 

Tingvalgte komiteer og utvalg: 
 
KONTROLLKOMITE 
 
Leder Andreas Berggreen, Fjellkameraterne - gjenvalg  



 
 

28 
 

Nestleder Espen Wiik, Bodø BTK - gjenvalg  
Medlem Marianne Troppen Hornnes - ny  
Varamedlem Kristian Riise Torset, Stjørdal BTK – gjenvalg. 

 

 
Ved akklamasjon og uten motkandidater 

 
 
LOVKOMITE 
 
Leder Kevin Johansen, Bodø BTK – gjenvalg 
Nestleder Mahta Souri, Oslo BTK - gjenvalg  
Medlem Erik Rasmussen, Fjellkameraterne - gjenvalg  
Medlem Monica Haugen, B-72 - gjenvalg  
Jonny Ternlind, Tromsø BTK - ny 
Varamedlem Jan Thomas Bratteng, Larvik BTK - gjenvalg  
Varamedlem Bjarne Forfang, Trondheim BTK – gjenvalg 

 
Ved akklamasjon og uten motkandidater 

 
 

DISIPLINÆR- OG SANKSJONSUTVALG     
  
 
Leder Bjørn Helge Handegård, Tromsø BTK – gjenvalg  
Nestleder Kristin Sandberg, Eiker BTK – gjenvalg 
Medlem Sigbjørn Skjerpen, Bodø BTK - gjenvalg  
Varamedlem Rune Olsen, Skien BTK – ny 

 

 
Ved akklamasjon og uten motkandidater 

 
 
 

VALGKOMITE 
 
Leder Jørn Wilhelmsen, Trondheim BTK 
Medlemmer Hans Erik Johansson, Fjellkameraterne – ny 
Maria Horgen B-72 – ny 
Margo Olavsen B-72 - ny 

 
Vara: Margo Olavesen, B72 ny 

 
Ved akklamasjon og uten motkandidater 
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Sak 12 Bestemme sted og tid for neste forbundsting 

 

Styrets forslag er at dette overlates til det neste styret å bestemme. 
 
Forslag fra lovkomiteen om et annet tidspunkt på året om 2025, når som helst på 
året, fortrinnsvis før idrettstinget (ikke pinsehelga)  
 
 
Følgende hadde ordet: 16, 7  
 

Vedtak: enstemmig vedtatt  

 
 
 

 
 
 
 
 

 
  


